## **Declaration**

I hereby declare and agree that:

- 1. All information provided by me or for and on behalf of the insured person(s) named under this application is full, complete, true and correct. I hereby acknowledge that failure to supply true and accurate answers to this application or inform Avo Insurance Company Limited (the "Company") of all material information about my application may render the Company unable to accept or process this application or the insurance policy void.
- 2. The insurance coverage applied for shall only take effect when this application has been accepted by and the required premium has been paid to the Company.
- 3. Where applicable, I declare that I have full and complete authority from the insured person(s) to submit on their behalf this application and disclose any personal information being requested to assess this application. I acknowledge that the insured person(s) has(have) been explicitly informed of and agreed that his/her(their) personal data will be transferred to the Company for the purpose of this application and of his/her(their) rights under the Personal Data (Privacy) Ordinance.
- 4. I have read and understood the Personal Information Collection Statement and agree to be bound by the same.

## Notes:

- Should there be any discrepancy between the English and the Chinese versions of the stated information, the English version shall prevail.
- The information above is for reference only. Please refer to your policy for details. For a complete explanation of the terms and conditions for our insurance products, feel free to contact our Customer Service Hotline at +852 3572-8222.

## 本人謹此聲明並同意:

- 1. 於此申請書內所提供的資料及細節均是準確無誤,真實及為事實之全部,並且是盡本人所知及所信而作答的。本人並沒有隱瞞任何重要資料及同意此申請書之內容及聲明將成為此項保險合約之承保根據。本人在此確認,如未能提供真實及準確無誤之資料或通知安我保險有限公司(「貴公司」)任何有關此保險申請之重要資料,將可能導致貴公司不能接受或處理此保險申請或令本保單失效。
- 2. 一概保障必須在本申請獲接納後並已將應付保費繳交予貴公司後始可生效。
- 3. 在適用的情況下,本人聲明本人已獲受保人(等)授予全權代為遞交此投保表格並披露所要求的任何個人資料,以作評估申請之用。本人並確認受保人(等)已獲明確通知及同意,其個人資料將會轉介予貴公司作辦理本申請之用,同時亦已知會受保人(等)在有關個人資料(私隱)條例保障下所享有的一切權利。
- 4. 本人已閱讀及明白個人資料收集聲明 ,並同意接受其約束。

## 注意:

- •如所述資料的中英文版本有差異,將以英文版本為準。
- •以上資料只供參考用途,詳情請查看保單條款。 有關我們產品的條款細則的詳細資料,請致電我們的客戶服務熱線+852 3572-8222。